
Radni Rady Miasta Gliwice                                                              Gliwice, dnia 26.09.2024 r.  

Łukasz Chmielewski 

Tomasz Tylutko  

 

Szanowna Pani Katarzyna Kuczyńska – Budka  

Prezydent Miasta Gliwice  

 

ZAPYTANIE 

 

Dot. spółek ZBM I TBS sp. z o.o. i ZBM II TBS sp. z o.o.  

 

Szanowna Pani Prezydent,   

 

docierają do nas informacje o planach połączenia spółek ZBM I TBS sp. z o.o.  

i ZBM II TBS sp. z o.o.  

W związku z powyższym, prosimy o informację czy istnieją plany połączenia spółek 

ZBM I TBS sp. z o.o. i ZBM II TBS sp. z o.o. W przypadku pozytywnej odpowiedzi prosimy  

o szczegółowe i merytoryczne uzasadnienie wyżej wskazanego procesu.  

 

Z wyrazami szacunku,  

 

Radni Rady Miasta Gliwice 

 

Łukasz Chmielewski  

Tomasz Tylutko  

 

          

 


